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Tid och plats 4 mars 2015 kl. 15.30–17.40 Kommunhuset Broby 

  

Närvarande Sofia Nilsson (C), ordförande 

Sven-Arne Persson (S), vice ordförande 

Erling Emsfors (M) 

Mats-Erik Nilsson 

Inger Nilsson  

Jan-Åke Lennartsson 

Jörgen Svensson 

Britt-Marie Harsten 

Ledamöter 

 

 

 

Ersättare  

 

Övriga närvarande Monica Andersson, enhetschef 

Ulrika Dahlberg, förbättringsledare 

Kerstin Wanstadius, sekreterare  

 

Justerare Inger Nilsson 

  

Justeringens utförande 2015-03-23 kl. 13.00 

Kommunhuset, enheten Administration och utredning 

  

Underskrifter  Paragrafer 1-10 

  

 Sekreterare Kerstin Wanstadius 

   

 Ordförande Sofia Nilsson (C), ordförande 

   

 Justerare Inger Nilsson 

 

  

http://www.ostragoinge.se/
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§ 1 

Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar alla välkomna och öppnar mötet.   

 

§ 2 

Gemensam information KPR och KHR 

Årsredovisning 2014 

Linda Andersson informerar om kommunens resultat för 2014. Totalt blev resultatet plus ca 

19 miljoner. 

Årsredovisningen kommer att läggas ut på hemsidan när den är färdigbehandlad politiskt. 

 

§ 3 

Val av justerare 
Inger Nilsson väljs att justera protokollet.  

 

§ 4 

Dagordning 
Dagordningen godkänns.  

 

§ 5 

Föregående protokoll 
Föregående mötesprotokoll godkänns.  
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§ 6 

Riktlinjer för Handikapprådet 
Nuvarande riktlinjer behöver ses över. Kommunchefen har i uppdrag att göra detta. Sofia har 
önskat att det första mötet ska göras först för att hon ska kunna få en första dialog om de 
förväntningar som finns. 
 
Ulrika Dahlberg är med för att fånga upp och strukturera synpunkter och har gjort 
nedanstående sammanställning. 
 
Sofias förväntningar: 

- Vill ta upp de långsiktiga frågorna, titta framåt 

- Vill ha dialog, den är viktig 

- Vill ha tjänstemannastöd i de dagliga, aktuella frågorna 
 

Föreningarnas synpunkter 

- Vill ha dialog, om mål, före beslut m.m. 

- Vill bli mer delaktiga innan beslut tas. 

- Vill bli tillfrågade mer av tjänstemännen vad gäller beslut på den nivån, det behövs 

forum för operativa frågor. 

- De efterfrågade mätetal: hur många ärenden som har remitterats till rådet före beslut. 

- Riktlinjerna bra, bara dom efterlevs. Behövs tillägg om kommunicering av uppföljning 

av beslut (utvärdering och riskanalys) 

- Strategiska frågor viktiga.  

 

§ 7 

Sammanträdesdagar 
Pensionärsföreningarna har önskat att sammanträdesdagar resten av året ska vara på tisdagar,  

12 maj, 15 september och 10 november.   

Handikapporganisationerna har inga invändningar till bytet av dag. 

 

§ 8 

Val av representant i Brukarrådet för färdtjänst 
Majvi Svensson utses som representant från Handikapprådet 
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§ 9 

Övrigt 
- Rekrytering av medlemmar till handikapprådet, någon av föreningarna kontaktar 

kommunikatören Karin Löfman för att få veta hur man gör för att få in artikel i Allt Om 

Göinge.  

- Påminnelse till Jan Carlson om handlingsplan för öka läsning på gruppboenden  

- Förstahandskontrakt, hur gör man med dem som skrivit på, backar man på det. 

- Ledsagare får inte använda sin egen bil för att köra brukare – vad är beslutat.  

 

§ 10 

Mötets avslutning 
Sofia Nilsson (C) tackar för medverkan och förklarar mötet avslutat. 


